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ONTWERP VAN BESLUIT VAN DE BRUSSELSE HOOFDSTEDELIJKE 
REGERING BETREFFENDE DE OVERBRENGING VAN 
AFVALSTOFFEN 
Advies van de Economische en Sociale Raad voor het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest.   24 januari 2008 
 
 
 

Aanhangigmaking 
 
Op 6 december 2007 heeft de Economische en Sociale Raad voor het Brussels Hoofdstedelijk 
Gewest vanwege de Minister van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering belast met 
Leefmilieu en Energie een adviesaanvraag ontvangen inzake het ontwerp van besluit van de 
Regering van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering betreffende de overbrenging van 
afvalstoffen. 
 
Na onderzoek door zijn Commissie Leefmilieu tijdens de zitting van 17 januari 2008 
formuleert de Economische en Sociale Raad het volgend advies. 
 
 
Advies 
 
De Raad neemt er akte van dat de Regering de administratieve lasten van de ondernemingen 
en de administratie wil verlagen.  
 
Om ervoor te zorgen dat men de sociale partners over alle voorschriften betreffende de 
overbrenging van afvalstoffen blijft raadplegen, dringt de Raad erop aan dat hem de talrijke 
uitvoeringsbesluiten worden voorgelegd alvorens deze worden goedgekeurd. 
 
De Raad heeft om twee redenen vragen bij de opportuniteit van een nieuwe reglementering ter 
zake. Enerzijds omdat deze tekst, met uitzondering van de registratieprocedure voor de 
makelaars en de handelaars, niet afwijkt van het besluit van 7 juli 1994 betreffende de 
internationale invoer en uitvoer van afvalstoffen, en anderzijds omdat de Europese 
verordeningen rechtstreeks kunnen worden toegepast. 
 
Niettemin dringt de Raad erop aan dat, gelet op de vereenvoudiging van de procedures die de 
nieuwe Verordening heeft aangebracht en het veralgemeend gebruik van de computer, de 
hieruit voortvloeiende verlichting van de administratieve last effectief zichtbaar zou worden 
in de vaststelling van het forfaitair bedrag van de administratieve kosten die de kennisgevers 
worden aangerekend. 
 
Bovendien vindt de Raad het noodzakelijk dat de Regering wacht op de ondertekening van 
een intergewestelijk akkoord alvorens deze aangelegenheid te reglementeren. Hij meent dat 
dit de verschillende Regeringen zou toelaten om in elk Gewest identieke normen aan te 
nemen. 
 
Tot slot dringt de Raad erop aan dat de overdracht van de informatie aan de ondernemingen 
duidelijk zou worden georganiseerd, onder meer door een brochure met de huidige 
ontwikkelingen op de website van het BIM ter beschikking te stellen. 
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